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EL COMERÇ DE PUIGCERDÀ VIU UN JULIOL 
FLUIX I UN AGOST NO TAN BO COM ESPERAVA 
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Un cop acabada la campanya d'estiu, els comerciants de Puigcerdà fan balanç de com 
han anat les vendes durant aquests dies de més afluència de visitants i segons 
residents. Segons han explicat des de l'Associació de Comerç de la vila, el mes de juliol 
ha estat fluix i l'agost no tant bo com s'esperava, si bé asseguren que el volum de gent 
és cada vegada més alt.  

Així doncs, els comerciants confien que aquest increment de visitants es tradueixi 
també en un augment dels clients i, per tant, de negoci. Per aconseguir-ho, des de 
l'Associació consideren que cal facilitar la mobilitat i també l'aparcament dels vehicles, 
sobretot en els dies forts d'activitat. També creuen que s'ha de treballar, tots plegats, 
per aconseguir desestacionalitzar el turisme i mantenir un bon nivell de vendes durant 
tot l'any.  

Els comerciants també  han explicat les dificultats per contractar personal de manera 
estacional.  

Les botigues d'alimentació, com ara carnisseries, pastisseries o fruiteries, han estat les 
que més han notat l'increment de compradors. També han notat un repunt de clients 
anglesos, tot i que la majoria dels compradors estrangers són francesos.  

Parlen al vídeo:  MARIA MARTÍNEZ, PRESIDENTA DE L'ASSOCIACIÓ DE COMERÇ DE 
PUIGCERDÀ  

 


